



18 September 2025

Prof. Shitao RAO
Fujian Medical University
China

Dear Prof. RAO,

Letter of Invitation
The 13th Hong Kong Allergy Convention (HKAC 2025)

On behalf of the Organizing Committee, we would like to invite you to attend the 13th Hong Kong Allergy Convention (HKAC 2025), which is organized by the Hong Kong Institute of Allergy, on 18 – 19 October 2025 at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre.

The theme of the Convention is “**Allergy Beyond Borders**”. This Convention aims to highlight novel discoveries in mechanisms and development of cutting-edge treatment and paradigms for allergic diseases. A rich and contemporaneous programme on the topics related to the convention theme has been prepared. Medical practitioners and allied health professionals from related medical disciplines are expected to attend this significant Convention.

This invitation carries no financial commitment from the organizer and you are invited to register as a participating delegate and make your own travel arrangement in attending the Convention.

We look forward to seeing you in Hong Kong!

Yours sincerely,

Carmen Mai
HKAC 2025 Convention Secretariat
c/o International Conference Consultants Ltd.

HKAC 2025 Convention Secretariat c/o International Conference Consultants Ltd.

Tel: (852) 2559 9973 Fax: (852) 2547 9528 Email: hkac@icc.com.hk

Website: <https://www.allergy.org.hk/hkac2025.html>



2025年9月18日

饶世涛教授
福建医科大学
中国

尊敬的 饶 教授，

邀请函
第13届香港过敏大会（HKAC 2025）

代表组委会，我们诚挚地邀请您参加第13届香港过敏大会（HKAC 2025），该大会由香港过敏学会主办，将于2025年10月18日至19日在香港会议展览中心举行。

本次大会的主题是“超越国界的过敏症”。此次大会旨在突出在过敏症机制及尖端治疗方法和模式发展方面的新发现。围绕大会主题的相关话题，已经筹备了一个丰富且具有时代感的活动计划。来自相关医学领域的医疗从业人员及辅助健康专业人士预计将出席这一重要的盛会。

此次邀请并不包含组织方的任何财务承诺，您被邀请作为参与代表进行注册，并自行安排参加大会的旅行事宜。

我们期待在香港见到您！

此致，敬礼，

梅卡门
香港过敏医学会2025年大会秘书处
转交国际会议顾问有限公司。

香港过敏医学会2025年大会秘书处 国际会议顾问有限公司转交
电话：（852） 2559 9973 传真：（852） 2547 9528 电邮：hkac@icc.com.hk
网站：<https://www.allergy.org.hk/hkac2025.html>